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رئیسی در جلسه هیات دولت: تالاب انزلی در حد امکان احیا گردد تا نقشه سوداگران برای 
سواستفاده از این مجموعه ذی قیمت خنثی شود
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رئیس سازمان حفاظت از محیط زیست کشور:

موج شکن های جدید انزلی باید حذف شود

نشست  در  شنبه  سه  ظهر  سلاجقه  علی 
کمیته احیای تالاب انزلی با اشاره به گلایه 
از  دولت  هیئت  جلسه  در  جمهور  رئیس 
رئیس  کرد:  اظهار  انزلی  تالاب  وضعیت 
سوداگران  با  که  دادند  دستور  جمهور 

اکوسیستم تالاب انزلی برخورد شود.
انزلی  به  دولت  دیدگاه  اینکه  بیان  با  وی 
نمی دهیم  اجازه  افزود:  است،  ملی  دیدگاه 
تالاب انزلی به دریاچه ارومیه دیگری تبدیل 

شود.
زیست  محیط  از  حفاظت  سازمان  رئیس 
کشور با اشاره به آتش سوزی در تالاب انزلی 
برای  دفاع  وزارت  بالگردهای  از  استفاده  و 
دستگاه های  همه  از  گفت:  حریق  اطفای 
اجرایی گلایه شد. دولت سیزدهم به پسماند 

استان گیلان و تالاب انزلی نگاه ملی دارد.
وی با بیان اینکه حجم ذخیره آب پشت سد 
سفید رود ۱.۸ میلیارد مترمکعب بوده ولی 
امروز به واسطه ورود رسوب از طالقان رود 
طریق  از  کرد:  تصریح  است،  یافته  کاهش 
طالقان رود ۵۰ درصد رسوب وارد این سد 
می شود چرا در گذشته مسئولان و متولیان 

برای این موضوع اقدامی انجام نداده اند.
مدیریت  نگاه  اینکه  بر  تأکید  با  سلاجقه 
جامع به حوزه آبخیز وجود ندارد، ادامه داد: 
سفید رود در حال خروج از حیز انتفاع است 
تولید  و  انرژی  تولید  و  کشاورزی  اراضی  و 
آبزیان همه در خطر هستند و سفید رود با 

این وضعیت از بین می رود.
موج شکن های جدید انزلی باید 

حذف شود
 ۳۶۰ انفعالات  اینکه  بیان  با  ادامه  در  وی 
انزلی  تالاب  در  را  خود  اراضی  هکتار  هزار 
رسوبگیر  تله  کرد:  تصریح  می دهد،  نشان 
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صنعتی  ناحیه  احداث  برای  زمین  تملک  جلسه 
دیلمان با حضور مشاور مدیرعامل سازمان صنایع 
کوچک و شهرک های صنعتی ایران در امور مجلس 
شهرستان های  مردم  نماینده  اسلامی،  شورای 
لاهیجان و سیاهکل در مجلس شورای اسلامی، 
فرماندار سیاهکل، مدیرعامل شرکت شهرک های 
صنعتی استان گیلان و مدیر امور اراضی، رییس 
سازمان صمت، مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری 
در  گیلان  زیست  محیط  کل  اداره  معاون  و 

بخشداری دیلمان برگزار شد.
علیرضا میثاقی با حضور در این جلسه ضمن تشکر 
از تلاش و پیگیری های مسئولین اجرایی استان در 
خصوص اهمیت و ایجاد شهرک ها و نواحی صنعتی 
از  ایجاد شهرک ها و نواحی صنعتی، یکی  گفت: 
رویکردهای رایج صنعتی سازی در کشورهاست که 
به منظور تسهیل و تمرکز فعالیت ها انجام می شود، 
صنعتی،  مناطق  قبیل  این  توسعه  درحقیقت، 
محرک مناسبی برای افزایش تولید و بهبود بهره 
افزایش  درنتیجه،  که  است  فعال  صنایع  وری 
پایداری، فرایند صنعتی سازی در روستا و کشور را 

امکان پذیر ساخته است.
جهت  در  فرایندی  عبارتی  به  داد:  ادامه  وی 
دگرگونی فناورانه در راستای بهبود کیفیت زندگی، 
به ویژه در مناطق روستایی بوده است و شکوفایی و 
توسعه روستا و کل کشور را به همراه داشته است.

و  کوچک  صنایع  سازمان  مدیرعامل  مشاور 
شهرک های صنعتی ایران در امور مجلس شورای 
اسلامی با اشاره به اینکه بیش از نیمی از شاغلان 
بخش صنعت در صنایع کوچک و متوسط در حال 
فعالیت هستند، خاطرنشان کرد: به همین دلیل 
اشتغالزا،  فعالیتهای  توسعه  منظور  به  کشور،  در 
بنگاه های خرد و متوسط مورد توجه قرار گرفته اند 
و  صنعتی  توسعه  آتی  برنامه های  در  بتوانند  تا 

اقتصادی کشور نقش موثر داشته باشند.
شهرک های  جایگاه  و  اهمیت  خصوص  در  وی 
نقش  صنعتی  شهرک های  داشت:  بیان  صنعتی 
مهمی در اشتغال و رونق اقتصادی منطقه دارند 
و با توجه به قابلیت های استان می بایست به دنبال 

جذب سرمایه گذاران صنعتی باشیم.
شهرستان های  مردم  نماینده  فرخی،  رسول 
اسلامی  مجلس شورای  در  سیاهکل  و  لاهیجان 
از حضور مشاور مدیرعامل سازمان  تشکر  ضمن 
در  ایران  صنعتی  شهرک های  و  کوچک  صنایع 
و  اسلامی در خصوص شناسایی  مجلس شورای 
داشت: جذب  بیان  واقعی  گذاران  سرمایه  جذب 
سرمایه گذار بسیار مهم و حائز اهمیت است اما 
سرمایه گذاری که، از جنس و بدنه صنعت باشد به 
عبارتی یک سرمایه گذار واقعی باشد و تمام توان 

خود را برای احیای صنعت استان به کار گیرد.
وی افزود: صنایع کوچک به دلیل کمک به رشد 
کارآفرینی و توسعه کسب و کار به عنوان ستون 
شناخته  یافته  توسعه  کشورهای  اقتصاد  فقرات 

می شوند.
فرخی در ادامه بیان داشت: امروزه صنعتی شدن 
یکی از مهم ترین گام ها برای توسعه همه جانبه و 
متوازن کشورهای درحال توسعه محسوب می شود 
و از آنجایی که برای بسیاری از شهرهای ایران رشد 
شهرنشینی همراه با رشد صنعتی بوده است احداث 
صنایع در قالب مجتمع ها و شهرک های صنعتی 
یکی از مهم ترین مؤلفه ها برای توسعه پایدار شهرها 

به شمار می رود.
فرخی همچنین با اشاره به اینکه صنعتی شدن 
به عنوان یک تصمیم سرنوشت ساز برای توسعه 
رشد  حال  در  کشورهای  اجتماعی  و  اقتصادی 
ایجاد  کرد:  تصریح  می شود،  محسوب  ضروری 
شهرک های صنعتی در نواحی روستایی می تواند 
در تثبیت و نگه داشت جمعیت، تأمین اشتغال و 
براین  باشد.  برای روستاییان مؤثر  افزایش درآمد 
اساس در دو دهه اخیر، استقرار صنایع در نواحی 
با  نواحی صنعتی  و  قالب شهرک ها  روستایی در 
توجه  مورد  روستایی  توسعه  به  دستیابی  هدف 

برنامه ریزان قرار گرفته است.
ضمن  سیاهکل  شهرستان  فرماندار  بابایی،  امین 
تشکر از حضور مسئولین در جلسه گفت: از جمله 
کشور  یک  اقتصادی  توسعه  در  دیگر  مهم  ابعاد 

نظارت دقیق بر عملکرد بخش های مختلف است.

شهرک های صنعتی نقش مهمی 
در اشتغال و رونـق اقتـصادی 

منطقه دارند

علمی  جنبه  از  و  نبوده  نیز  مُسکن  حتی 
با طرح جامع  نیست. می توانستند  پذیرفته 
حوزه آبخیز این کار را گام به گام بر اساس 
اصول علمی انجام دهند تا به تالاب برسیم.

زیست  محیط  از  حفاظت  سازمان  رئیس 
کشور با اشاره به اینکه ما وارث تالابی شدیم 
حوضه  افزود:  است،  خفگی  حال  در  که 
آبریز تالاب از بین رفته و باید به مردم هم 
پاسخگو باشیم. امروز به دنبال کار جهادی 

هستیم چون مردم ولی نعمتان ما هستند.
زمانی  بازه  یک  باید  اینکه  بیان  با  وی 
ورودی های  مشکلات  شدن  مرتفع  برای 
رود  گوهر  و  زرجوب  رودخانه های  تالاب، 
در  داد:  ادامه  شود،  مشخص  فاضلاب ها  و 
آبخیز  و  طبیعی  منابع  آبخیر،  حوزه  داخل 
و  کرده  را مشخص  داری طرح جامع خود 

این کار باید انجام شود.
اینکه تالاب خفه شده  با اشاره به  سلاجقه 
حذف  باید  انزلی  جدید  شکن های  موج  و 
شود تا آب در تالاب جریان پیدا کند، تأکید 
کرد: تخلیه رسوبات و لایروبی و حذف موج 
شکن ها برای آزاد شدن ورودی دریا و تبادل 

آب دریا و تالاب انجام شود.
سنبل  و  رسوب  لایروبی  اینکه  بیان  با  وی 
آبی در بازه زمانی مشخص تعیین و جهادی 
انجام شود، تصریح کرد: باید کمیته فنی و 
را  محدوده  و  گیرند  قرار  هم  کنار  حقوقی 

مشخص و کاداستر انجام شود.
نقش همه دستگاه ها در برنامه ۷ ساله 

احیای تالاب انزلی مشخص است
سلاجقه با اشاره به نقش تمام دستگاه ها و با 
بیان اینکه در برنامه ۷ ساله احیای تالاب وظایف 
همه دستگاه ها مشخص است، اضافه کرد: یک 
مدیر واحد برای کمیته هایی تالاب بگذاریم و 
اعتبارات همه دستگاه ها به این کمیته داده شود.

کشور اول به شمال پرداخته می شود.
با تأکید بر اینکه پسماند شمال کشور  وی 
باید ساماندهی شود، تصریح کرد: جمهوری 
همه  و  داده  انجام  عالی  خدمات  اسلامی 
قرارگاه  باید  هستیم  نظام  این  مدیون  ما 
عملیاتی مبتنی بر همه قوانین مجلس هم 

در کنار قرارگاه حضور داشته باشد.
مانع  زیست  محیط  اینکه  بیان  با  سلاجقه 
من  به  جمهور  رئیس  داد:  ادامه  نیست، 
دستور داده که خدا و قانون را در نظر بگیرم 
و مسئله تالاب انزلی را به عنوان بحث ملی 
با  و  مشخص  زمانی  درباره  و  کنیم  دنبال 

طرح مدیریت جامع پیش رویم.

وی با تأکید بر لزوم تشکیل کمیته امنیت و 
قضائی و کمیته نظارت و اجرایی گفت: باید 
متخلفان  با  و  مشخص  کار  پیشرفت  روند 
هم برخورد شود. با توجه به رویکرد دولت 
را  خوشی  روزهای  انزلی  تالاب  سیزدهم 
تجربه می کند و با این قرارگاهی که ایجاد 
باید  دارد  وجود  که  روحیه جهادی  و  شده 
پیش  را  کار  مشخص  زمانی  بازه  کمیته ها 

ببرند.
زیست  محیط  از  حفاظت  سازمان  رئیس 
محلی  جوامع  مشارکت  اهمیت  بر  کشور 
بالا  را  مردم  اجتماعی  و ظرفیت های  اشاره 
را  خوشی  روزهای  تالاب  افزود:  و  دانست 
تجربه خواهد کرد. در کارگروه پسماند ملی 
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گیلان

حضور  با  متکدیان  ساماندهی  جلسه  در 
معاون دادستان، مدیر کل بهزیستی استان، 
سرپرست  و  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
رشت  شهر  فوری  نیاز  بر  رشت  شهرداری 
ایجاد  شهر،  موجود  سامانکده  تجهیز  به 
برنامه های  اجرای  و  جدید  سامانکده های 
فرهنگی برای مقابله با رشد تکدی گری در 

سطح شهر تاکید شد.
سرپرست  دانا  بین  خدمت  مجتبی  سید 
شهرداری رشت در این جلسه ضمن تاکید 
و  شهر  سطح  متکدیان  از  آماری  ارائه  بر 
کمک بهزیستی در این زمینه عنوان کرد: 
همه  فعالیت  متکدیان  ساماندهی  برای 
را  باید همپوشانی لازم  ذیربط  دستگاهای 
به  راه  اینصورت  غیر  در  زیرا  باشد  داشته 

جایی نخواهیم برد.
اینکه  بیان  با  رشت  شهرداری  سرپرست 
ظرفیتی  دیگر  شهرداری  گرمخانه های 
علاوه  کرد:  تصریح  ندارند  پذیرش  برای 
افتتاح  اخیرا  که   ۱۶ ماده  ساختمان  بر 
گیلان  استان  بهزیستی  کل  اداره  از  شد 
اختیار  در  دیگری  فضای  اگر  می خواهیم 

تا  کند  معرفی  رشت  شهرداری  به  دارد 
بتوانیم نسبت به سروسامان دادن متکدیان 

و ایجاد گرمخانه اقدام کنیم.
خدمت بین دانا اضافه کرد: در حال حاضر 
در  متولی  دستگاهای  اقدامات  مجموعه 
است  پراکنده  متکدیان  ساماندهی  حوزه 
این  از  کدام  هر  موضوعات  باید  بنابراین 
اجرای  به  نسبت  و  مستندسازی  جلسات 

دقیق آن اقدام شود.
و  قانون  سامانکده ها  اینکه  بیان  با  وی 
باید در همان  تنها  و  دارند  تعریف خاصی 
راستا از این فضاها استفاده کرد اضافه کرد: 
باید برای  خدمات شهری شهرداری رشت 
شناسایی متکدیان حضور جدی تری داشته 
تدوین  برنامه  طبق  حوزه  این  در  و  باشد 

شده اهداف را پیگیری کند.
مدیرکل بهزیستی استان گیلان نیز در این 
جلسه اظهار داشت: بهزیستی قبلا طرحی 
جمع آوری  برای  شهرداری  همکاری  با  را 
شهرهایشان  به  متکدیان  دادن  برگشت  و 
اجرا کرد بنابراین با توجه به موفقیت آمیز 
باز هم می توان چنین طرح های  بودن آن 

مشارکتی را به اجرا گذاشت.
افزایش  به  اشاره  ضمن  دانا  بین  خدمت 
آمادگی  از  شهر  سطح  متکدیان  تعداد 
برنامه های  در  مشارکت  برای  بهزیستی 
ابراز  و  گفت  سخن  متکدیان  ساماندهی 
دستور  استان  مرکز  دادستانی  اگر  داشت: 
دهد می توانیم نسبت به نگهداری معتادان 
متجاهر خانم در ساختمان ماده ۱۶ اقدام 

کنیم.
پیگیری های  صورتی که  در  داد:  ادامه  وی 
تومانی  میلیارد  سه  اعتبار  اخذ  برای  لازم 
در  رشت  مردم  نماینده  نژاد  کوچکی 
استان  بهزیستی  برسد  نتیجه  به  مجلس 
گیلان میتواند ظرفیت ساختمان ماده ۱۶ 

خود را به ۲۵۰ نفر ارتقا دهد.

بیان  با  گیلان  استان  بهزیستی  مدیرکل 
نگهداری  برای  میتوان  فضا  این  از  اینکه 
متکدیان هم استفاده کرد یادآور شد: برای 
مقابله با پدیده هایی مانند رشد تکدی گری 
اجرای  به  نسبت  باید  شهر  سطح  در 

برنامه های فرهنگی اقدام کنیم.

نیاز رشت به تجهیز و ایجاد سامانکده های جدید 

در راستای گسترش همکاری های سازمان 
فعال  شرکت های  با  انزلی  آزاد  منطقه 
عیسی  کشور،  خودروسازی  صنعت  در 
فرهادی، رییس هیأت مدیره و مدیرعامل 
شرکت  و  سایپا  عامل  مدیران  با  سازمان 

سازه گستر سایپا دیدار و گفتگو کرد.
تیموری  علی  محمد  دیدارها  این  در 
مدیرعامل هلدینگ سایپا و مهرداد معلمان 
با  سایپا  گستر  سازه  شرکت  مدیرعامل 
اشاره به سوابق همکاری با سازمان منطقه 
متبوع  شرکت های  آمادگی  بر  انزلی  آزاد 
و  ظرفیت ها  از  برداری  بهره  جهت  خود 
چند  و  دو  همکاری  مختلف  فرصت های 
کیفی  و  کمی  ارتقای  مسیر  در  جانبه 
صنعت خودرو و مناطق آزاد کشور تأکید 

نمودند.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد انزلی نیز در 
متبوع  منطقه  نقش  اشاره  با  دیدارها  این 
خود در کریدورهای بین المللی و لزوم هم 
افزایی به منظور بهره برداری حداکثری از 
فرصت های پیش روی همکاری با اتحادیه 
اقتصادی اوراسیا، وجود دو مجتمع بندری 
بسته های  ارائه  بهمراه  انزلی  و  کاسپین 
حمایتی و تشویقی این سازمان در مسیر 
تأمین مواد اولیه خطوط تولید کارخانجات 
از سوی  اساسی،  کالاهای  تأمین  و  کشور 
زمینه  را  انزلی  آزاد  منطقه  سازمان 
افزایش  و  تولید  هزینه های  کاهش  ساز 
تولیدی  خودروهای  رقابتی  مزیت های 

کشورمان در بازارهای منطقه عنوان کرد.
گفتنی است در این دیدارها که معاون امور 
بندری و دریای خزر و مشاورین مدیرعامل 
معاونین دو شرکت خودروساز  و  سازمان؛ 
کشور حضور داشتند، بر لزوم اولویت بندی 
و  سایپا  شرکت های  همکاری  محورهای 
آزاد  منطقه  سازمان  با  سایپا  گستر  سازه 
قالب  در  گردید  مقرر  و  شد  توافق  انزلی 
واردات  بر  علاوه  جانبه  دو  کارگروه  یک 
خطوط  به  مربوط  تجهیزات  و  اولیه  مواد 
تولید، راهکارهای صدور محصولات صنعت 
در  کشور  خودروسازی  و  قطعه سازی 
بازارهای هدف منطقه آزاد انزلی در دستور 

کار قرار گیرد.

دیدار عیسی فرهادی با مدیران عامل 
شرکت های خودروساز کشور

منـطقه آزاد انـزلی بـه 
مـرکز تأمین مواد و صدور 
محصولات صنعت خودروی 

ایران تبدیل می شود

با حضور فرماندار و نماینده شهرستان و مسئولان 
۱۲ اداره کل استان گیلان از جمله مدیرعامل 
شرکت برق، مدیران کل راهداری، بنیاد مسکن، 
اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  شهرسازی،  و  راه 
منابع  زیست،  محیط  کل  مدیران  معاونین  و 
طبیعی، ورزش و جوانان، ثبت اسناد و املاک، 
آب منطقه ای و مدیران سازمان جهاد کشاورزی، 
مسائل و مشکلات شهرستان فومن اعلام، بررسی 

و درخصوص رفع آن ها تصمیم گیری شد.
 در بخش کشاورزی، فکور با اشاره به این که در 
حوزه لاینینگ، سهم اندکی برای شهرستان پیش 
بینی شده، خواستار این شد که از اعتبارات سفر 
ریاست جمهوری اعتبار ویژه ای برای فومن درنظر 

گرفته شود.
فرماندار شهرستان فومن ضمن بیان این که آب 
بندان ها به اندازی کافی لایروبی نشده و دو سوم 
آن ها همچنان بدون لایروبی مانده است، تاکید 
کرد: آب بندان های اجاره ای اداره جهاد با اولویت 
بهره برداری کشاورزی باشد زیرا برخی موجران 
در فصل کشاورزی با شهرستان همکاری کافی 

نمی کنند.
وی با اشاره به مشکلات رخ داده در بخش خوراک 
دام، خواستار توجه بیشتر جهاد استان به تامین 

این نهاده ها با شرایط بهتری شد.
بهروزی فر نیز با اشاره به مساله تغییر کاربری ها و 
لزوم حمایت از بومیان و افراد محلی در این بحث، 
رفع  جهت  مناسب  سازوکاری  ایجاد  خواستار 
مشکلات افراد بومی شد که دهه ها در روستاها 
سکونت داشته، اما به دلیل محدودیت های قانونی 
قادر به تغییر کاربری یا احداث مسکن برای خود 

یا فرزندانشان نیستند.
جهاد  سازمان  رئیس  معاون  خصوص،  این  در 
استان با تاکید بر لزوم حفاظت از حقوق مکتسبه 
مردم، از توجه به مسائل و مشکلات افراد بومی 

خبر داد.
در بخش راهداری، فکور با اشاره به مشکل آسفالت 
راه های روستایی که درددل مشترک تمام مردم 
پیگیری های  به  اشاره  ضمن  است،  شهرستان 
از  دعوت  با  که  تهران  در  مسئولین شهرستان 
در  ایشان  و حضور  راهداری  سازمان  مسئولان 
شهرستان همراه شد، خواستار اهتمام راهداری 
و حمل و نقل جاده ای درخصوص ساخت پل های 
چهارگانه تخریب شده توسط سیلاب سال ۹۷ 

شد.
وی افزود: پل های سیدآباد و خسروآباد با اهتمام 
متولیان به نتیجه خواهند رسید. همچنین ۶ پل 
آب نما در فومن وجود دارد که نیاز به توجه به 

مخاطرات آن ها به ویژه در زمان بارندگی است.
پل های  از  تعدادی  پایه های  دیگر،  سوی  از 
روستایی از جمله در روستاهای چپول و زردلجه 
در حال تخریب است و ضرورت دارد نسبت به 

مرمت و بازسازی آن ها اقدام شود.
نکته دیگر مورد اشاره فرماندار فومن، حریم راه ها 
در برخی نقاط شهرستان بود که متغیر می باشد 
و مشکلاتی به وجود آورده و ضرورت دارد کل 

حریم در یک مسیر واحد، به یک اندازه باشد.
وی افزود: جاده گوراب پس به کلفت، به سبب 
سیلاب قبلی مسدود است و باید با برنامه ریزی 

بازگشایی شود.
شاخص های  که  این  بیان  با  فومن  فرماندار 
خواستار  نیست،  واقعی  شهرستان  برخورداری 
تجدیدنظر در شاخص های فومن در سطح ملی 

و استانی شد.
بهروزی فر نماینده شهرستان نیز در این زمینه 
ضمن اشاره به برداشت های بی رویه از رودخانه ها 
که به همراه سیلاب ها به ویژه در سال ۹۷ موجب 
تخریب چهار پل مهم و برخی راه های روستایی 
و  آسفالت  از  نگهداری  و  توجه  خواستار  شد، 
راه های روستایی و همچنین یکسان سازی و رفع 
مشکلات حرائم در راه های روستایی شد که برای 
روستاییان در برخی نقاط شهرستان مشکلاتی 

ایجاد کرده است.
در بخش منابع طبیعی، فکور ضمن تاکید بر لزوم 
افزایش هماهنگی ها به منظور انجام امور ساخت 
و ساز و امور حریم و محدوده اراضی، خواستار 
تسریع در امور اداری و فرآیند صدور مجوزها شد 
و اظهار امیدواری کرد که ضمن تسریع در بحث 
تبادل ها، مساله استعلام ها مشروط به سند نشود.

فکور بهره مند نشدن مردم از مزایای مورد انتظار 
ماده ۴ را مورد اشاره قرار داد و انتقاد کرد: ضرورت 
دارد وعده های داده شده به مردم در زمینه اراضی 

منابع طبیعی، تحقق یابد.

شاخـص های برخـورداری 
شهرستان فومن واقعی نیست

مجتبی  سید  حضور  با  که  نشستی  در 
دانا سرپرست شهرداری رشت،  بین  خدمت 
همیاری  سازمان  سرپرست  قاسمی  سلمان 
همراه  هیات  و  گیلان  استان  شهرداری های 
مابین  فی  همکاری  تفاهم نامه  شد  برگزار 
امضا  به  شهرداری رشت و سازمان همیاری 

رسید.
سرپرست  دانا  بین  خدمت  مجتبی  سید 
ابراز  ضمن  دیدار  این  در  رشت  شهرداری 
با  مشترک  همکاری  جهت  به  خرسندی 
سازمان همیاری شهرداری های استان گیلان 
اظهار داشت: با توجه به ظرفیت های موجود 
این سازمان، شهرداری رشت نیز آماده همه نوع 
همکاری به جهت اعتلای مجموعه مدیریت 

در نشست مشترک خدمت بین دانا و قاسمی انجام شد:
انعقاد تفاهم نامه همکاری مشترک بین شهرداری رشت و سازمان همیاری شهرداری ها

قاسمی  سلمان  است.  رشت  شهر  و  شهری 
شهرداری های  همیاری  سازمان  سرپرست 
استان گیلان نیز ضمن ابراز خرسندی جهت 
همکاری مشترک با مجموعه مدیریت شهری 
تقدیر  از زحمات سرپرست شهرداری رشت 
از  رشت  شهرداری  سرپرست  افزود:  و  کرد 
شخصیت های باسابقه مجموعه مدیریت شهری 
می باشند. قاسمی اضافه کرد: ظرفیت سازمان 
همیاری شهرداری های استان گیلان با توجه به 
اساسنامه ابلاغی وزارت کشور و نگاه مجموعه 
استانداری گیلان به سمت کمک و حمایت از 
شهرداری رشت متمرکز شده بنابراین ما نیز 
تمام توان خود را برای همکاری مشترک با 

شهرداری به کار خواهیم گرفت.
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از  تأسف  ابراز  با  رئیسی  ابراهیم  سید 
افراد  توسط  انزلی  تالاب  آتش سوزی 
سازمان  وظیفه  داشت:  اظهار  سودجو، 
محلی  مسئولان  و  زیست  محیط 
حوادث  وقوع  از  پیشگیری  پیش بینی، 
مشابه و برخورد متناسب با افرادی است 
دنبال  به  زیست  محیط  تخریب  با  که 

تأمین منافع خود هستند.
رئیس جمهور تالاب انزلی را نمونه منحصر 
به فرد در محیط زیست برشمرد و تأکید 
کرد: مسئولان حفاظت محیط زیست و 
اجازه  نباید  امنیتی  و  انتظامی  مسئولان 
منفعت پرست  و  سوداگر  عده ای  دهند 
و  کشور  برای  ذی قیمت  مجموعه های 
تغییر  را  منطقه  یک  اکوسیستم  و  ملت 

دهند.
دکتر رئیسی بر همین اساس به مسئولان 
سازمان حفاظت محیط زیست مأموریت 

رئیسی در جلسه هیات دولت:

تالاب انزلی در حد امکان احیا گردد تا نقشه سوداگران برای 
سواستفاده از این مجموعه ذی قیمت خنثی شود

گیلان  املاک  و  اسناد  ثبت  کل  مدیر   
قانون  اجرای  به  توجه  با  که  کرد  بیان 
سند  صدور  واگذاری  بر  مبنی  کاداستر 
با   ۹۹ سال  در  بندرانزلی  تالاب  مالکیت 
از طرف سازمان  نقشه هایی که  به  توجه 
ارسال  اداره کل  به  استان  آب منطقه ای 
المللی  بین  تالاب  مالکیت  سند  شد، 
 ۷۴۲ و  هزار   ۲۳ مساحت  به  بندرانزلی 

هکتار به نام این سازمان صادر شد.
رییس  اینکه  بیان  با  نوذری  محمد 
آبخیزداری  و  مراتع  ها،  جنگل  سازمان 
در نامه ای در تاریخ دوم اسفند به معاون 
قوه قضاییه و رییس سازمان ثبت اسناد و 
املاک کشور خواستار بررسی فوری روند 
گفت:  شد  بندرانزلی  تالاب  سند  صدور 
صادر  سندی  تالاب  این  برای  چنانچه 
شده باشد آن را منتفی و به نام سازمان 
متولی  که  آبخیزداری  و  مراتع  جنگل ها، 
انفال و منابع طبیعی کشور  اصلی حفظ 

است صادر شود.
رییس  معاون  اینکه  به  اشاره  با  وی 
جمهور درخواست این سازمان را منطقی 
همه   ۱۳۴۱ سال  در  افزود:  کرد  اعلام 
و  مراتع  و  زار ها  بیشه  جنگلی،  اراضی 
تالاب ها، انهار طبیعی و مسیل هایی که 
جزو  دارند  قرار  منابع  این  محدوده  در 
اموال ملی و در مالکیت دولت جمهوری 

اسلامی است.

گیلان  املاک  و  اسناد  و  ثبت  کل  مدیر 
تصرفی  و  دخل  گونه  هر  اینکه  بیان  با 
در اراضی ملی غیر قانونی است گفت: با 

متخلفان برخورد قانونی خواهد شد.

صدور سنـد مالکیـت تالاب 
بندرانـزلی به نام سـازمان 
جنگل ها، مراتع و آبخیزداری

داد ضمن برنامه ریزی برای حفاظت جدی 
از منابع طبیعی کشور و جلوگیری از تکرار 
نقشه  خنثی کردن  برای  مشابه،  حوادث 
سوداگران، تلاش کنند بخش آسیب دیده 
تالاب انزلی در حد امکان احیا شده و به 

حالت قبل بازگردد.
از لزوم تسریع  آیت الله رئیسی همچنین 
در اجرای طرح های عمرانی بر زمین مانده 
و در دست انجام سخن گفت و با اشاره به 
برخی مباحث زیست محیطی مطرح شده 
جمهوری  در  کرد:  تاکید  زمینه  این  در 
اسلامی توسعه به درستی فرع بر حفاظت 
از محیط زیست قرار داده شده، اما نظرات 
ارائه شده در این زمینه باید متقن و دقیق 
قابل  بدون دلایل  پروژه ای  تا هیچ  باشد 

قبول و دفاع متوقف نماند.
از  دیگری  بخش  در  جمهور  رئیس 
سخنانش با اشاره به گزارش وزیر صنعت، 

افزایش  خصوص  در  تجارت  و  معدن   ،
تولید  رشد  کرد:  تأکید  در کشور،  تولید 
در محصولات مختلف مسرت بخش است، 
آثار رونق  اما بسیار مهم است که مردم 
احساس  خود  سفره  در  را  تولید  رشد  و 

کنند.
به  اساس  همین  بر  رئیسی  آیت الله 
که  کرد  تأکید  صمت  وزارت  مسئولان 
تولید  افزایش  برای  مناسب  تدابیر  با 
به جامعه  مواد خوراکی،  و  اساسی  اقلام 
آرامش و اطمینان بخشند و اجازه ندهند 
ارتقای  برای  گرفته  صورت  تلاش های 

تولید در کشور تحت الشعاع قرار گیرد.
رئیس جمهور به استقبال گسترده مردمی 
از مراسم راهپیمایی اربعین حسینی پس 
از وقفه دو ساله به دلیل شرایط کرونایی 
نیز اشاره کرد و بار دیگر لزوم برنامه ریزی 
برای تسهیل سفر زائران عتبات عالیات را 

جمهور  رئیس  داد.  قرار  تأکید  مورد 
و  راه  و  کشور  وزرای  راستا  همین  در 
ستاد  مسئولان  همچنین  و  شهرسازی 
کمک  با  کرد  موظف  را  اربعین  مرکزی 
برای  را  لازم  تمهیدات  دستگاه ها،  سایر 
و  عمومی  نقل  و  حمل  ناوگان  تقویت 
افزایش نظارت بر روند انتقال ایمن زائران 
در  کاستی  و  کمبود  تا  گیرند،  نظر  در 
»فعال سازی  نشود.  احساس  زمینه  این 
در  الکترونیک«  یکپارچه  سامانه های 
راستای تحقق »دولت هوشمند« از دیگر 
آیت الله  و  بود  جمهور  رئیس  تأکیدات 
صورت  تلاش های  از  قدردانی  با  رئیسی 
گرفته از سوی دستگاه ها در این زمینه، به 
عموم دستگاه های دولتی متذکر شد که 
در فرصت باقیمانده اجرای قانون، هر چه 
سریع تر اقدامات لازم را برای تسریع در 

شکل گیری دولت هوشمند انجام دهند.

در راستای اجرای شعار سال ۱۴۰۱ یعنی 
تولید، دانش بنیان، اشتغال آفرینی، عیسی 
فرهادی، رییس هیأت مدیره و مدیرعامل 
سازمان منطقه آزاد انزلی با سورنا ستاری، 
معاون علمی و فناوری رییس جمهور دیدار 
کرده و در خصوص سازوکارهای بازتعریف 
تبادل  به  و توسعه همکاری های دو جانبه 

نظر پرداخت.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد انزلی در این 
دیدار با ارائه تحلیلی از ظرفیت ها و امکانات 
موجود در منطقه متبوع خود در حوزه های 
توانمندی های  گردشگری،  ترانزیتی، 
تولیدی-صنعتی و فعالیت های دانش بنیان، 
اظهار داشت: هم اکنون ۱۱ شرکت دانش 
زمینه های  در  انزلی  آزاد  منطقه  در  بنیان 
نوین؛  وکارهای  کسب  و  اطلاعات  فناوری 

در دیدار عیسی فرهادی با معاون علمی و فناوری رییس جمهور مطرح شد؛

۱۱ شرکت دانش بنیان در منطقه آزاد انزلی مشغول به فعالیت هستند

رئیس پلیس فتا استان گیلان از دستگیری 
به  تهدید  و  مخفیانه  تصویربرداری  عامل 
اینستاگرام،  اجتماعی  شبکه  در  آن  انتشار 

خبر داد.
این  در  نقی مهر  امیرحسین  سرهنگ 
دختر  شکایت  با  داشت:  اظهار  خصوص 
جوانی مبنی بر اینکه فردی با تصویربرداری 
مخفیانه او تهدید به انتشار تصاویر محرمانه و 
خصوصی اش در شبکه اجتماعی اینستاگرام 
می کند، رسیدگی به موضوع در دستور کار 

پلیس فتا قرار گرفت.
وی افزود: پس از اقدامات تخصصی و فنی 
پلیس، متهم این پرونده مورد شناسایی قرار 
گرفت و با هماهنگی قضایی در شهرستان 

رشت دستگیر شد.
رئیس پلیس فتا استان گیلان در ادامه گفت: 
متهم که در ابتدا منکر هرگونه بزه انتسابی 
بود در نهایت پس از مواجهه با ادله و مدارک 
غیر قابل انکار لب به اعتراف گشوده و هدف 
خود از این اقدام را رسیدن به خواسته های 

شوم عنوان کرد.
 ۳۴ متهم  کرد:  تصریح  انتظامی  مقام  این 
مراحل  سیر  برای  پرونده  همراه  به  ساله 

قانونی در اختیار مرجع قضایی قرار گرفت.
برابر  اینکه  به  اشاره  با  نقی مهر  سرهنگ 
هرگونه  اسلامی  مجازات  قانون   ۶۴۱ ماده 
مزاحمت و سلب آسایش دیگران جرم تلقی 
با  قانون  برابر  پلیس  داشت:  بیان  می شود 
برخورد  مجازی  فضای  در  هنجارشکنان 

می کند.
صورت  در  خواست  مردم  از  پایان  در  وی 
هرگونه  وقوع  و  مشکوک  موارد  با  مواجهه 
از  را  مراتب  مجازی  فضای  در  مشکل 
www.آدرس به  فتا  پلیس  سایت  طریق 

cyberpolice.ir گزارش دهند.

دستگیری فردی که مخفیانـه 
از دختر جوان تصویربرداری 

کرده بود

خودرو؛  عیب یاب  دستگاه  تولیدکننده 
صنایع  و  کشاورزی  زیستی،  فناوری 
و  آزمایشگاهی  لوازم  تولیدکننده  غذایی؛ 
پرینترهای سه بعدی؛ طراح و ساخت جت 
آنالایزر  دستگاه های  و  صنعتی  پرینترهای 
به  مشغول  آب؛  آنلاین  کننده  کنترل  و 

فعالیت می باشند.
منطقه  این  اتصال  اهمیت  به  اشاره  با  وی 
به خط ریل سراسری و نقش آن در توسعه 
گسترش  خواستار  ترانزیتی  فعالیت های 
از  با محوریت حمایت  همکاری فی مابین 
شرکت های نوآور، فناورو دانش بنیان شد و 
فرصت های  و  به ظرفیت ها  توجه  با  افزود: 
اتحادیه  با کشورهای عضو  ارتباطی  خوبی 
این  روسیه،  ویژه  به  و  اوراسیا  اقتصادی 
با  همکاری ها  مرکز  به  می تواند  منطقه 

اتحادیه اقتصادی اوراسیا در حوزه های دانش 
بنیان، تبدیل شود.

با  جمهور  رییس  فناوری  و  علمی  معاون 
بندر  ظرفیت های  با  خود  برآشنایی  تصریح 
انزلی و منطقه آزاد انزلی در حوزه های دانش 
بنیان و کسب و کارهای نوین تصریح کرد: 
فرصت های خوبی برای همکاری دو جانبه در 
زمینه حمایت از شرکت های نوین در زمینه 
تجاری سازی محصولات و فناوری وجود دارد 
و این مهم با توجه به توانمندی های موجود 
در منطقه آزاد انزلی قابل پیگیری و همکاری 

است.
بازتعریف و  برای  برای  با اعلام موافقت  وی 
اجرای توافقنامه منعقده با سازمان منطقه آزاد 
انزلی افزود: با تعیین سازوکار و سرفصل های 
طرف،  دو  توانمندی های  براساس  همکاری 

برندهای  حضور  جهت  مناسبی  ظرفیت   
فعال در بخش نرم افزاری و کسب و کارهای 
اینترنتی را در منطقه آزاد انزلی فرآهم نمود.

یکصد  اکنون حدود  هم  است  ذکر  به  لازم 
شرکت نوآور و فناور نیز در منطقه آزاد انزلی 
مشغول به فعالیت می باشند و این سازمان 
در مسیر حمایت از فعالیت های دانش پایه، 
رویداد نوآوری، فناوری هوانوردی کشور را با 

سازمان صنایع هوایی در دست اقدام دارد.

و  علمی  معاونت  معاونین  که  دیدار  این  در 
فناوری رییس جمهور و مشاور مدیرعامل و 
مسئول دفتر تهران سازمان حضور داشتند، 
مقرر شد دو طرف در خصوص عملیاتی سازی 
یکدیگر  با  توافق  مورد  و  مطروحه  مباحث 

تعاملات بیشتری داشته باشند.
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سخن نور

پیامبر اکرم )ص(
منفور ترین چیز های حلال در 

پیش خدا طلاق است.

خبر

ابراهیم نجفی در جمع خبرنگاران با اشاره 
توسعه حرم مطهر سید  اعتبارات طرح  به 
اشرفیه،  آستانه  )ع(  اشرف  الدین  جلال 
اظهار کرد: این طرح سالیان سال در دست 
ناچیز  آن  استانی  اعتبارات  اما  اجراست، 
یک  تملک  امکان  حتی  شهرداری  و  بوده 
و  نداشت  را در طول سال  واحد مسکونی 
از محل منابع داخلی شهرداری تعدادی از 

زمین ها خریداری شد.
برای  توانستیم  امسال  اینکه  بیان  با  وی 
بودجه  لایحه  در  مطهر  حرم  توسعه  طرح 
۱۴۰۱ ردیف ملی بگیریم، افزود: این اعتبار 
پنج میلیارد تومان بوده و لذا شهرداری و 
شورای شهر آستانه اشرفیه اقدام به تنظیم 
بازآفرینی  سازمان  با  اولیه  نامه های  تفاهم 

شهری و بانک مسکن کرده است.
نماینده شهرستان آستانه اشرفیه در مجلس 
شورای اسلامی، در ادامه به مشکلات بخش 
کیاشهر در حوزه درمان اشاره کرد و گفت: 
ظرفیت های کیاشهر تقریبا مغفول مانده و 
اولویتم  لذا  ندارد  چیزی  درمان  بخش  در 
در بخش درمان بخش کیاشهر بود و برای 

احداث بیمارستان مطالبه گری کردم.
نجفی با بیان اینکه به زودی کلنگ احداث 

نماینده آستانه اشرفیه در مجلس اعلام کرد:

کلنگ درمانگاه بندر کیاشهر به زمین زده می شود

چوک

بازآی و دل تنگ مرا مونس جان باش
وین سوخته را محرم اسرار نهان باش
زان باده که در میکده عشق فروشند

ما را دو سه ساغر بده و گو رمضان باش

حافظ

ملوان  باشگاه  مدیرعامل  نوری  پژمان 
بندرانزلی با اشاره به اتفاقات رخ داده و لغو 
اتفاقی  کارها،  این  کرد:  اظهار  فولاد  دیدار 
و  می دهد  رخ  ما  کشور  در  فقط  که  است 
ساعت ۱۲ سرپرست فولاد به سرپرست تیم 
ما زنگ می زند و اعلام می کند بازی لغو شده 
و پس از آن ناظر بازی هم تماس می گیرد که 

بازی لغو شده است.
وی با اشاره به اینکه نمی دانم که چگونه به 
اتفاق رخ بدهد،  این  جمع بندی رسیدند که 
گفت: بدون اینکه ناظر استان حضور داشته 
لغو  را  بازی  و  کردند  جلسه  صورت  باشد 

کردند.
بیان  با  بندرانزلی  ملوان  باشگاه  مدیرعامل 
باقی  ما  ذهن  در  زیادی  سوال های  اینکه 
مانده، تصریح کرد: اگر هم شرایط بازی امروز 
نبوده چرا نباید طبق قانون، فردا بازی کنیم 
و همانطوری که از هواشناسی اطلاع داریم از 
انزلی  در  بارشی  هیچ  ساعت ۱۰ صبح  فردا 
نداریم و شرایط بسیار خوبی بود که هم امروز 
بازی برگزار شود و اگر دوستان خیلی تمایل 
نداشتند به نظر من حداقل حق ما این بود 

که فردا بتوانیم بازی کنیم.
در  من  نظر  به  اینکه  به  اشاره  با  نوری 
لیگ  در  فصل  ابتدای  از  و  اخیر  هفته های 
رفتار  ملوان  تیم  با  لیگ  رفتار سازمان  برتر، 
مناسبی نبود، افزود: این رفتار در شان مردم 
انزلی و باشگاه ملوان نیست و در تمام شهرها 
اتفاقاتی می بینیم و وقتی یک ناظری می آید، 
و  ملوان  برای  میخواهد  را  دنیا  قوانین  تمام 
اتفاقات  انزلی پیاده کند در حالی که همان 
اتفاق می افتد،  در شهرهای دیگر بر ضرر ما 
و چیزهایی را که قانون می کنند و می گویند 
باید اجرا شود و گرنه مجبور هستید خارج از 
استان بازی کنید در شهر دیگر همان اتفاق 

رخ می هد.
لحاظ  از  بازی  چند  این  اینکه  بیان  با  وی 
رفتاری بیرون زمین به ملوان ظلم شد، گفت: 
ما  به  را  ما  حق  که  است  این  من  خواسته 
بدهند و ما باید در این شرایط بتوانیم از حق 
خودمان دفاع کنیم، خیلی راحت است مازیار 
زارع بگوید اهواز گرم است و ما در این تاریخ 
بازی نمی کنیم یک ماه دیگر بازی می کنیم 
و هر کسی از شرایط خودش استفاده می کند 
نگاه  نگاه،  امیدوارم  و  خودش  تیم  نفع  به 
خواسته  و  باشد  ملوان  باشگاه  به  عادلانه ای 
زیادی نداریم و می خواهیم به حق خودمان 

برسیم.

رفتار سازمان لیگ در شان 
مردم انزلی و ملوان نیست

درمانگاه عمومی، تخصصی و اورژانس بندر 
کیاشهر به زمین زده می شود، عنوان کرد: 
هفت و نیم میلیارد تومان اعتبار برای این 

درمانگاه تصویب شده است.
مساحت  به  درمانگاه  این  داد:  ادامه  وی 
نوعی  به  مترمربع   ۱۸۴۰ زیربنای  و   ۶۰۰
و ۱۰  می شود  محلی محسوب  بیمارستان 
سرپایی  عمل  اتاق  و  موقت  بستری  تخت 
دارد و لذا می تواند مشکلات منطقه را حل 
اشاره  با  مجلس،  در  آستانه  نماینده  کند. 
کیاشهر  بندر  اسکله  ۱۵۰ساله  قدمت  به 
گردشگری  از  اسکله  این  کاربری  تغییر  و 
به  کرد:  خاطرنشان  صیادی،  به  صیادی  و 
زودی مشکلات زیست محیطی بندرکیاشهر 
از ظرفیت های صیادی  تا  رفع می کنیم  را 

اسکله بهره ببریم.
بندر  شیلات  هکتاری  هفت  مجموعه  وی 
و  دانست  ملی  اثر   ۱۴ دارای  را  کیاشهر 
متذکر شد: شاهد ورود یکی از شرکت های 
فرهنگی،  میراث  کل  اداره  سرمایه گذاری 
گردشگری و صنایع دستی استان در حوزه 

گردشگری بندر هستیم.
نجفی با اشاره به ظرفیت اشتغالزایی ۱۰۰۰ 
نفری شهرک صنعتی آستانه، تصریح کرد: 

در  عمده ای  مشکلات  شهرستان  این 
بخش های برق، آب و مخابرات دارد و لذا با 
همکاری شرکت توانیر ۱۰۰ کیلومتر کابل 
خودنگهدار اجرا می شود. در حوزه مخابرات 
هم ۱۰ روستا از ۱۰۰ روستای شهرستان را 
به عنوان پایلوت شبکه مخابرات زیرزمینی 
کمک  با  حفاری ها  کلیه  و  کردیم  انتخاب 
بخشداران و دهیاران و شوراهای روستا انجام 
اعتبار  تخصیص  از  همچنین  وی  می شود. 
۶۶ میلیارد تومانی از محل محرومیت زدایی 
برای تامین آب شرب ۴۱ روستا با همکاری 
برای  کرد:  اظهار  و  داد  خاتم خبر  قرارگاه 
احداث تصفیه خانه فاضلاب صنعتی آستانه 
اشرفیه نیازمند اعتبار ۸۰۰ میلیارد تومانی 
تهاتر  محل  از  نیز  راستا  این  در  هستیم. 
شدیم. مذاکره  وارد  خاتم  قرارگاه  با  نفت 

از  همچنین  مجلس  در  آستانه  نماینده 
راه حدود ۳۰ روستای شهرستان  آسفالت 
تا پایان سال خبر داد و اضافه کرد: استان 
گیلان در حوزه ساماندهی پسماند به هفت 
پهنه تقسیم شده و آستانه اشرفیه و بندر 
کیاشهر و لاهیجان در یک پهنه قرار دارند 
و آماده احداث دستگاه زباله سوز و کارخانه 

کمپوست و تفکیک زباله هستیم.

پیمان اسدی با اشاره به دریافت گزارش 
وقوع یک حادثه رانندگی اظهار کرد: این 
حادثه در جاده صومعه سرا به کمسا رخ 

داده بود.
بیمارستانی  پیش  اورژانس  مرکز  رئیس 
و مدیریت حوادث استان گیلان به اعزام 
شهرستان  اورژانس  عملیاتی  تیم های 
محض  به  حادثه  محل  به  سرا  صومعه 
دریافت گزارش اضافه کرد: در این حادثه 
و  تیبا  با  جرثقیل  خودروی  دستگاه  سه 

پراید برخورد کرده بود.
در  نفر  مصدومیت شش  به  اشاره  با  وی 
اورژانس  نیروهای  داد:  ادامه  حادثه  این 
پیش بیمارستانی خدمات اورژانسی لازم 
ادامه  برای  را  مصدومان  و  کرده  ارائه  را 
درمان به بیمارستان امام خمینی صومعه 

سرا منتقل کردند.

تصادف سه خودرو در جـاده 
صومعه سرا به کسما ۶ مصدوم 

بر جای گذاشت

رئیس شورای سراوان، دهیار و جمعی از 
منتخبین مردم سراوان بهمراه ساده روح 
مدیر حوزه سرپرست شهرداری رشت با 
در  گیلان  آلی  کود  شرکت  در  حضور 
خصوص مباحث مربوط به حوزه پسماند 
این  مهم  پروژه های  از  برداری  بهره  و 

شرکت به گفتگو پرداختند.
حوزه  مدیر  روح،  ساده  محمد  سید 
این  در  رشت  شهرداری  سرپرست 
شرکت،  این  اهداف  به  اشاره  با  نشست 
هرچه  هستیم  تلاش  در  داشت:  بیان 
پسماند  معضل  حل  راستای  در  سریعتر 
شهر رشت، پروژه های مهم این شرکت را 

به بهره برداری برسانیم.
جدید  سوله های  احداث  با  افزود:  وی 
داشت  خواهیم  خطوط  سه  مجموع،  در 
رسیدن  مجموعه  این  اصلی  هدف  که 

ظرفیت پردازش به هزار تن است.
سراوان  بهسازی  در خصوص  روح  ساده 
بهسازی  روند  بزودی  داشت:  اظهار 
داریم  انتظار  و  شد  خواهد  آغاز  سراوان 
زمینه  این  در  شهری  و  استانی  مدیران 

در کنار ما باشند.
از خطوط  این جلسه  ادامه  همچنین در 
بازدید  مجتمع  این  پردازش  جدید 

میدانی بعمل آورده شد.

بازدیـد رئیـس شورا، 
دهیار و منتخبین مردم 
سراوان از کـود آلـی 

گیــلان

خلیلی  حمزه  المسلمین  و  الاسلام  حجت 
رئیس کل دادگستری استان گیلان و سید 
استان  مرکز  دادستان  میری  فلاح  مهدی 
و  قضایی  مسئولان  از  تعدادی  همراه  به 
تصفیه  مجتمع  افتتاح  مراسم  در  اجرایی 
خانه فاضلاب شرکت ورشکسته مرغ کیسم 
در آستانه اشرفیه حضور یافت و در نشست 
بررسی مشکلات این شرکت شرکت نمود.

مرکز  دادستان  میری  فلاح  مهدی  سید 
استان با اشاره به اینکه شرکت مرغ کیسم 
و  گیلان  استان  مرغ  بازار  قبل  سنوات  در 
اظهار  داده  رونق  را  جوار  هم  استان های 
داشت: با تصمیماتی که در سنوات گذشته 
و  تعهدات  بار  زیر  شرکت  این  شد  اتخاذ 

افتتاح مجتمع تصفیه خانه فاضلاب شرکت ورشکسته کشتارگاه صنعتی 
مرغ کیسم در آستانه اشرفیه

و  مسئولان  وعده  خلف  و  مالی  فشارهای 
نفوذ برخی افراد سودجو زمین گیر شده و 

نتوانست به تولیدات خود ادامه دهد.
وی با بیان اینکه اکنون با کمک اداره تصفیه 
برای  و ورشکستگی سرمایه گذار مناسبی 
این شرکت در نظر گرفته شده و تولیدات 
واحد  افزود:  است  شده  آغاز  دیگر  بار  آن 
در   ۱۳۹۹ سال  از  ورشکستگی  و  تصفیه 
دادگستری استان به ریاست یکی از قضات 
پیدا  با  و  شده  تشکیل  متعهد  و  تجربه  با 
برای  اهلیت  دارای  گذاران  سرمایه  کردن 
استیفای حقوق بستانکاران و رونق تولید به 
دوباره  جانی  ورشکسته  تولیدی  واحد های 
افزایش  با  واحد ها  این  اکنون  و  می بخشد 

فعالیت  قبل  برابر  دو  به  اشتغال  ظرفیت 
می نمایند.

دادستان مرکز استان در ادامه خاطر نشان 
ایجاد  با  طمعکار  و  سودجو  عده ای  کرد: 
موانع برای شرکت های موفق آنان را به مرز 
ورشکستگی رسانده و در امر تولید اختلال 
را  دستگاه ها  فروش  وی  می کنند.  ایجاد 
تولیدی  واحد های  از معضلات جدی  یکی 
و  برشمرد  اخیر  سال های  در  ورشکسته 
دستگاه  اقدامات  با  حاضر  حال  در  گفت: 
ماشین  نمی تواند  طلبکاری  هیچ  قضایی 
را  فعال  کارخانه های  دستگاه های  و  آلات 
به فروش رسانده و برای تغییر کاربری آن 

اقدام نماید.


